
OBČINSKA KONFERENCA ZKS OCENILA SVOJE DELO

Ne znamo
izkoristiti znanja

Na zadnji seji občinske konference Zveze komuni-
stov. ki so se je udeležili tudi Miloš Minič, član pred-
sedstva CK ZKJ in predsednik zveznega družbenega
sveta za mednarodne odnose ter člana predsedstva CK
ZKS Majda Gaspari in Marjan Orožen, so elani konfe-
rence soglasno sprejeli oceno družbenoekonomskih in
političnih razmer v občini in poročilo o delu občinske

. organizacije ZKS v obdobju 1978-1982.

Ocena ne vsebuje nalog, ki so bile dobro opravljene.
težišče ocene je, kot je poudaril v uvodnih besedah
sekretar OK ZKS Vasja Butina. prikaz dejanskega
stanja. izpostavljene pa so predvsem slabe strani dela
komunistov. In prav zato. ker je predlog ocene kratek
in kritičen, na njegovo vsebino tudi člani konference
niso imeli veliko pripomb. Morda jihbovečvpsnovnih
organizacijah. čeprav je malo verjetno. saj ocena teme-
lji na vsebini zapisnikov razprav in ocene v osnovnih
organizacijah. Ocene opravljenega dela pa morajo po-
stati naša stalna obveza. saj bomo le tako lahko sproti
in učinkovito razreševali problcme in uresnieevali spre-
jeto politiko. •

Zaostritev odgovornosti
članstva

Odgovornost je tista komponenta političnega dela.
brez katere ni mogoče izpeljati nobenc akcije. Da je
odgovornost v Zvezi komunistov še toliko bolj izpo-
stavljena. je jasno. Najprej je seveda treba pomesti
pred svojim pragom. Tako je bilo v občinski konferenci
zamenjanih kar 11 članov. ki svojih dolžnosti niso
dobro in odgovorno opravljali. petim članom pa je bil
izrečen vzgojnopolilični ukrep - opomin. Zaostrena je
bila tudi odgovornost v nekaterih osnovnih organizaci-
jah.

Konferenca je tako razpustila dve osnovni organi-
zaciji in sicer v DO Žimnica in v DO Študenlski center.
članom osnovne organizacije v DO Ars Inženiring pa
je izrekla kritiko kot vzgojnopolitični ukrep, po ugo-
tavljanju odgovornosti posameznih članov pa je komi-
tc oz. tovariško razsodišče izključil iz ZK 5 članov teh
organizacij. desetim pa so bili izrečeni opomini in

opomini pred izključitvijo. Zanimiva a nič kaj razvese-
Ijujoče pa je dejstvo, da so osnovne organizacije ZK
manj kot je bilo pričakovati, sledile takšneme zaostro-
vanju odgovornosti. Razen nekaj izjem večinoma ni
prihajalo do diferer.ciacije, ugotavljanja odgovornosti
in izrekanja vzgojnopolitičnih ukrepov, zlasti ne na
vsebinskih, idejnih in konkretnih ravnanjih. ki niso v
skladu z likom komunista.

Seveda pa odgovornosti komunistov ne moremo in
ne smemo omejevati le na delo znotraj organizacije
ZK. ampak jo moramo ocenjevati v njihovem vsako-
dnevnem življenju in opravljanju delovnih obveznosti.
Ena takšnih obveznosti je tudi delo z mladimi, s sred-
nješolsko in študentsko mladino. Temu vprašanju in
nalogam smo posvečali v preteklosti premalo pozorno-
sti. ne zavedajoč se. da, kot smo že tolikokrat poudari-
li. svet gradimo na mladih, in da bodo ravno ti mladi.
katerih misli, predloge in delo premalo spremljamo in
upoštevamo. gradili našo družbo v bodoče.

Komunisti v visokem šolstvu
Občinska kcmferenca ZK je na omenjeni seji obrav-

navala tudi oceno idejnopolitičnih razmer in program-
ske osnove 7,a delo Zveze komunistov v visokem šol-
stvu. V oceni so zajeti konkretni problemi in objektivni
in kritični pregled idejnopolitičnih razmer v visokošol-
skih organizacijah združenega dela. Povzcmimo iz

Seji občinske konference ZK je priso-
stvoval tudi Miloš Minič. Ob koncu seje
je zbranim spregovoril o sedanjem go-
spodarskem in političnem trenutku do-
ma in v svetu ter o vprašanjih, ki so v
obdobju priprav na dvanajsti kongres
ZKJ v središču pozornosti Zveze ko-
munistov.

omenjenega dokiimenta tiste besede, ki govorijo o
samoupravni organiziranosli in delovanju VOZD:

»Sedanja samoupravna organiziranost višjega in vi-
sokega šolstva naj bi omogočala takšen samoupravni
položaj delavca v VOZD, da bi lažje uveljavljal svoje
in družbene interese. Vendar ugotovitve v praksi kaže-
jo, da je ustavna transformacija VOZD in oblikovanje
temeljnih organizacij združenega dela na osnovi zako-
na o združenem delu ostalo na pol poti.

Idejnopolitično nesprejemljiva je premajhna angaži-
ranost v nekaterih visokošolskih organizacijah združe-
nega dela, nizka stopnja pripravljenosti in premajhna
odločnost ter zavzetost za korenitejše. na ustavi in

ZZD zasnovane spremembe. Storjeni so bili zelo maj-
hni napori, da bi se notranja organizacija VOZD ka-
korkoli spremenila. dogradila ali racionalizirala.«

Ko so viški komunisti razpravljali o problemih na
tem področju organiziranosti. so izpostavili tudi dej-
stvo. da je naša občina glede na razvitost zelo nizko na
slovenski lestvici. To pa je ne le slabo. ampak tudi
nesprejemljivo spričo dejstva, da je v naši občini tako
veliko število znanstvenih institucij. Zato. so poudarili,
se je treba v bodoče temeljitejše spoprijeti z nalogo,
kako akumulirati obstoječe znanje v hitrejši razvoj
občine. kako znanjc bolie izkoristiti.
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